

Title (en)
MASSAGE APPARATUS FOR MECHANICAL TREATMENT OF THE SCALP.

Title (de)
MASSAGEGERÄT ZUR MECHANISCHEN BEHANDLUNG DER KOPFHAUT.

Title (fr)
APPAREIL DE MASSAGE POUR LE TRAITEMENT MECANIQUE DU CUIR CHEVELU.

Publication
EP 0015975 A1 19801001 (DE)

Application
EP 79900464 A 19791204

Priority
DE 2817962 A 19780424

Abstract (en)
[origin: WO7900974A1] The massage apparatus comprises, into a casing (11), a plurality of massage elements driven by an electric motor. In order to allow that the whole of the scalp be treated in one operation only, the massage elements are kept in position by a resilient support strip (12). The support strip has an element (14) which bears a driving member Arms (15) extending on either side of said support element (14) transmit their vibrations to a strip (28) which bears the massage elements (33).

Abstract (fr)
L'appareil de massage comporte dans un boitier (11) une pluralite d'elements masseurs entraives par un moteur electrique. Afin de permettre que la totalite du cuir chevelu soit traitee en une seule operation les elements masseurs sont maintenus en position par une bande support elastique (12). La bande support presente un element (14) qui porte un organe d'entrainement. A partir de l'element support (14) s'étendent des deux cotes des tringles (15) qui transmettent leurs oscillations a une bande (28) qui porte les elements masseurs (33).

IPC 1-7
A61H 7/00

IPC 8 full level
A45D 19/00 (2006.01); **A61H 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45D 19/00 (2013.01); **A45D 19/0041** (2021.01); **A61H 7/006** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
FR

DOCDB simple family (publication)
WO 7900974 A1 19791129; DE 2817962 A1 19791025; EP 0015975 A1 19801001

DOCDB simple family (application)
EP 7900029 W 19790423; DE 2817962 A 19780424; EP 79900464 A 19791204